

Protokoll fra kretsstyremøte 17. november 2025

Det kalles inn til kretsstyremøte på Wøien gård mandag 17. november kl. 17.30-20.30
Servering fra kl. 17.30.

	Hvem	Innkalt	Meldt forfall	Tilstede
KL	Henrik Tønnesen (HT)	X		x
VKL	Jan Bjørnsrud (JB)	X		x
KS	Eirik Vinje	X		x
KS	Petter Hessen Finholdt	X		x
KS	Gudmund Rebnor	x		x
KS	Jenny Marie Frydenlund	x	x	
KS	Ingrid Lycke	x		x
KSEK/ØK	Nina Dæhli (ND)	x		x
Org/rådg.	Hilde Haldorhamn	x		x
Vara	Rune Pettersen Haukedal	x		x

Referent: Hilde Haldorhamn

Referent:

Sak 57/25 Referat KS møte 23. oktober 2025

Referat ligger vedlagt innkallingen

Kommentarer ved behandling: Ingen rettelser i referatet

Vedtak: Referatet ble godkjent

Sak 58/25 Søknad om støtte til ledertrening.

Innkommert søknad fra Magnus Eng, rover og medlem i Oslo:

“Jeg har lyst til å delta på ledertrenerkurset som avholdes i Stavanger i februar. Utfordringen er at jeg ikke har råd til å betale for kursavgift og reiseutgift. Jeg ble fortalt av Inga Warowski at mange speiderkretser dekker utgiftene for deltakerne. Kan Vestmarka krets dekke utgiftene for min deltakelse på kurset? Jeg er leder i 7. Oslo kanaljene, men jeg har praksisplass i Vestmarka krets.

Hilsen Magnus Eng”

Kommentarer under behandling: Vedkommende er ikke medlem i Vestmarka krets, kretsen støtter i utgangspunktet bare medlemmer av Vestmarka krets.

Budsjettet som ble vedtatt på kretstinget i oktober har ikke rom for ekstra kostnader til støtte for å sende ledere på nasjonale kurs som holdes utenfor kretsen.

Vedtak: Søknaden avslås på bakgrunn av at han ikke er medlem i Vestmarka krets eller har noen oppnevnt lederrolle i Vestmarka krets.

Sak 59/25 Markedsføring/medie

Denne saken utsettes til neste kretsstyremøte.

Sak 60/25 Prosjektleder /stab Tredalen 2027:

Det sendes ut en forespørsel til alle grupper før neste kretsstyremøte og ber om interesserte til å delta i planleggingen av kretsleir på Tredalen 2027.

Kommentarer under behandling: Det utformes en beskrivelse av hva som forventes av en prosjektleder. Det sendes ut forespørsel til alle gruppene. Det kan også være aktuelt å kontakte ledere som har erfaring fra tidligere leirkomiteer.

Vedtak: Sende ut e-post og lage en stillingsannonse/innbydelse til oppstartsmøte for igangsetting av prosjektoppstart. Beramme møtedato i januar.

Sak 61/25 Undersøkelse om hvorfor mange slutter ved ungdomsskolealder

Hvordan klare å holde på medlemmene ved overgang fra barneskole til ungdomsskole. Det er en utfordring for mange grupper at speiderne melder seg ut når de går fra barneskole til ungdomsskole. NSF har foretatt undersøkelser som kanskje belyser dette fenomenet.

Kommentarer under behandling: Undersøkelsen gjort på hvorfor speidere slutter i ungdomsskolealder. FK kommer med et utdrag fra undersøkelsen som viser tall og kommentarer fra Vestmarka krets sine speidergrupper. Er det noen som bytter grupper når de melder seg ut? Eller slutter de helt? Det kan være aktuelt å gå dypere inn i spørsmålene og kartlegge hvilke skolekretser de tilhører.

Vedtak: Kretsstyret følger opp saken når dokumentasjonen foreligger og bruker dette til å følge opp egne grupper.

Sak 62/25 Hiortsjef

Jan Bjørnsrud og Henrik Tønnessen jobber med aktuelle kandidater frem til neste møte.

Kommentarer under behandling: Det er sendt en forespørsel til tidligere Hiortsjef. Avventer svar. Forslag om å spørre en rover fra 1. Eiksmarka speidergruppe. Bookingen er bekreftet og arrangementet holdes på Solstølen

Vedtak: Jan og Henrik jobber videre med saken.

Sak 63/25 Oppstart ny gruppe

13. november 2025 ble det stiftet en ny gruppe i kretsen, denne har fått navn Blommenholm speidergruppe. Gudmund Rebnord er gruppeleder, han informerer om planene videre for oppstart.

Kommentarer under behandling: Det ble sendt ut en forespørsel til FAU på Blommenholm skole om det var interesse for å starte opp en speidergruppe knyttet til skolen. Det ble respons og seks voksne har allerede meldt interesse for å bidra. Stiftelsesmøte ble berammet 13. november 2025, og Blommenholm speidergruppe ble stiftet samme kveld. Det legges opp til et møte hvor det skal legges en plan. Gudmund Rebnord er konstituert gruppeleder og jobber med samarbeidsavtaler og søknader for en ny speidergruppe.

Forbundskontoret har opprettet et prosjektsamarbeid med Vestmarka krets for oppfølging av Blommenholm speidergruppe. (Teamwork)

Vedtak: Vestmarka krets oppretter Blommenholm Speidergruppe når søknad om organisasjonsnummer er godkjent i Brønnøysund.

Sak 64/25 Juleavslutning

Kretsstyret inviterer til juleavslutning for gruppeledere, ombud og andre i kretsen 9. desember. Dette må planlegges.

Kommentarer under behandling: Det er søkt om å få tilgang til kantina på Wøien gård, venter på svar. Lage invitasjon og sende ut. kr 10.000,- er satt av til samlingen. Det kan være aktuelt å sjekke catering for levering av mat til ca 15-20 deltakere.

Vedtak: Kontoret jobber med forberedelser, og sender ut invitasjon.

Sak 65/25 oppnevning av lederetrenere

Kretsleder følger opp saken om oppnevning av ledertrener med speiderstyret under speidernes landsleir på Gjøvik. Kretsstyret er instansen som skal oppnevne ledertrenere. Innspill fra kretsens ledertreneransvarlig på aktuelle kandidater legges til grunn for videre arbeid og oppnevning.

Kommentarer under behandling: Under Speidernes landsleir møtte kretsleder med speiderstyret hvor det ble diskutert hvordan man oppnevner ledertrenere. Nåværende ledertrener er med på Trinn1, Trinn2 og Trinn3.

Vedtak: Aktuelle kandidater inviteres til en ledersamtale med kretsstyret for motivasjon og oppfølging.

Sak 66/25 Arrangement:

peffkurs, 24.-26. oktober: Grønland, 44 deltakere, også deltakere fra Øvre Buskerud.

Høstkonkurranse 7.- 9. november: Avlyst. Det var satt et minimumsantall deltakere på 50 for gjennomføring, 36 var påmeldt og førte til avlysning. I evalueringen har minst antall deltakere økt til 70.

9. desember, juleavslutning: Invitasjon lages, det avklares catering.

Gruppeledersamling januar: Hva engasjerer speidere i dag og hvordan skal kretsen og gruppene møte dette. Petter jobber med å finne ut mer om innhold i møtet.

23.-25. januar Inspirasjonstur: Invitasjon er laget og sendes ut med påmeldingsfrist før jul.

67/2025 Leikvinjar

Status, overtakelse og tinglysning.

Andre saker; nettsider, booking, ferdigattest, kostnader m.m.,

Kommentarer under behandling: 1,440.000 i støtte til oppgradering, sluttrapport leveres og ny søknadsfrist 1. desember og 1. mars. Neste store prosjekt er et speiderverksted 100 kvm. Rive uthus og bygge nytt. 3 rom, vedbod, garasje og speiderverksted. Lager i 2. etasje. Det klargjøres for mulighet til å bygge ut handicaptoalett. Konesjonssøknaden om

overdragelse av leirområdet er godkjent. Formell overdragelse for å få skjøtet over på Vestmarka krets.

Kretslederen og administrasjonen ønsker å være mer involvert og oppdatert på fremdriften av prosjektet, slik at kostnader som påløper er forhåndsvarslet.

Nettsted: leikvinjar.speiding.no er opprettet og under arbeid, det overføres bookinger til ny nettside med start 1. januar 2026.

Vedtak: Driftskomiteen setter kretsens epost på kopi ved utsendelse av referat fra komitemøter. Driftsstyret forhåndsvarsler kretsleder og administrasjonen når det er forventet høye kostnader knyttet til prosjekt som utføres på Leikvinjar.

Oppfølging saker fra tidligere møter:

Sak 54/25 Referat KS møte 24. september 2025

Det ble ikke tid til å gå gjennom referatet, dette godkjennes på møtet.

Kommentarer ved behandling: Ingen rettelser i referatet

Vedtak: referatet er godkjent.

Sak 53/25 roverombud - sette opp dato for arrangementene

Roverombudet satser på to-tre arrangement for 2025/2026, dato for disse arrangementene må inn på terminlista.

- roverjulebord settes på terminlista for 2026
- tur til Leikvinjar 6.-8. mars, deltakeravgift, mat og hva man kan gjøre.
- Båttur mai / juni spikret før årsmøtet i 2026
- 60 grader nord - se om det er mulig å planlegge i september/oktober
- Et roverlag på Hiorten - se om interessen er tilstede ved påmeldingen, følge konkurransereglene som gjelder for speiderne, deltakelse uten mulighet til å vinne pokalen.
- Et roverlag på Kretsbannerkonkurransen, melde fra til kretsbannerkomiteen.
- Rovernes lille hemmelighet i september

Kommentarer under behandling: Hvordan får vi kontakt med roverlagene?

Hjelper ikke å lage arrangementer hvis det ikke blir sendt ut noe.

Hilde kontakter Ingeborg og ber om administrasjonstilgang.

Reklamerer for flere arrangementer som kan være aktuelt for roverne til å delta på.

Oppfordre rovergruppene til å arrangere egne gruppearrangement og invitere andre grupper.

Roverlandsleir, Explorer belt.

Roverombudet er utfordret på å arrangere roverfemkamp i 2026.

Vedtak: Sette opp et møte før jul og lage en grov plan for aktivitetene for 2026. Ingrid Lycke innkaller til første møte.

Sak 55/25 Inspirasjonstur

Det ble vedtatt at Inspirasjonsturen skal gjennomføres i 2026. Dato som ble satt opp i terminlista var palmehelgen inn i påsken. Dato for arrangementet ble endret til 23.-25. januar 2025. Vedtak fra møte 23. oktober: Kretsstyret ber prosjektleder bekrefte booking.

Kommentarer under behandling: Inspirasjonsturen med forslag til budsjett og invitasjon for posting på minspeiding, detaljert program og forhåndsoppgave er sendt i en epost. Prosjektleder informerte om hvordan turen var tenkt gjennomført og behov for antall i stab.

Vedtak: Invitasjon oppdateres og sendes ut til alle gruppene, påmeldingsfristen settes før jul.

Sak 30/25 Oppfølging grupper:

Oppfølging av Nesbygda som trenger støtte til foreldremøte: Jan Bjørnsrud følger opp Nesbygda.

1. Lysaker speidergruppe trenger støtte til å få på plass nye styremedlemmer, slik at gruppa kan følge forpliktelsene etter NSF's lover. Gudmund Rebnord følger opp 1. Lysaker.

Kommentarer under behandling:

Nesbygda speidergruppe: Odd Arne setter opp et møte med foreldrene, Jan stiller.

1. Lier, Henrik følger opp medlemmer og innmelding. Bistå med dette.

1. Jar har fått en ny enhet i høst, nå har de både tropp og flokk, følg opp at alle er meldt inn og at styret er meldt inn. Eirik følger opp denne gruppa.

Nesøya speidergruppe: Ber forbundskontoret fortsette arbeidet med å følge opp skole og gruppe.

Vedtak: Kretsstyret følger opp gruppene.

Eventuelt

Neste kretsstyremøte 9 desember juleavslutning